
1 

 

          

Protokół Nr XXII/8/2020 

Sesję rozpoczęto w dniu 29 września 2020 roku o godz. 9:00 i zakończono o godz. 10:30.
 
W sesji na 

podstawie listy obecności na ogólną ilość 15 radnych udział wzięło na początku sesji 12 radnych od pkt.3 

porządku obrad sesji 12 radnych, a od pkt. 7 uczestniczyło w sesji 14 radnych czyli wymagane quorum. 

Miejsce odbycia sesji – sala „Stodoła” Gminne Centrum Kultury w Gąsawie. 

 

Radni nieobecni  

1. Roman Szewczyk 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Błażej Łabędzki – Wójt Gminy Gąsawa, 

Natalia Nowakowska – Sekretarz Gminy Gąsawa, 

Teresa Katulska – Skarbnik Gminy Gąsawa, 

Jacek Superczyński – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gąsawie, radny Rady Powiatu w Żninie, 

Leszek Kuchciński – Kierownik Zakładu Robót Publicznych,  

Katarzyna Kaźmierczak Kierownik GOPS w Gąsawie  

Magdalena Śniadecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej  

przedstawiciele prasy lokalnej (Tygodnik Pałuki) 

 

Porządek obrad  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji uchwał. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach i wnioskach przez radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie Gminy Gąsawa na lata 2021-2026, 

b)  przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Gąsawa na lata 2021-2026, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Gąsawa na lata 2021-2023 

d) zmieniająca uchwalę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Gąsawa z Zasobu Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa zabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Gogółkowo, 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gąsawa prawa własności nieruchomości 

gruntowej, położonej w obrębie ewidencyjnym Chomiąża Szlachecka, 

g) rozpatrzenia petycji w sprawie udzielenia  przedsiębiorcom ulgi w zakresie podatku od 

nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branży związanej ze świadczeniem usług i transportu, 

h) wprowadzenia zmian do budżetu gminy na rok 2020. 

i) zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 – 2030. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie.  

 

 

 

 

Ad.1,2 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady gminy Mariusz Kazik, który powitał wszystkich przybyłych na 

sesję oraz na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji na ogólną ilość 15 radnych udział bierze 
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obecnie 12 radnych i jest ona władna do podejmowania uchwał. Następnie przedstawił porządek obrad, który 

został przyjęty 14 głosami „za” 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji został wyłożony do wglądu 

radnych przed sesją oraz w biurze rady. Zapytał radnych czy go czytać, czy przyjmą w wersji wyłożonej bez 

odczytywania. Radni zdecydowali, aby protokołu nie odczytywać i przyjęli w wersji wyłożonej jednogłośnie 

13 głosami „za”. 

Ad.4. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył sprawozdanie o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

 

Ad.5 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym od dnia 16 lipca 2020 

roku do dnia 28 września 2020 roku oraz informację z realizacji uchwał (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

Ad. 6 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady poinformował, że nie został złożony wniosek i nie 

wpłynęła żadna interpelacja. 

Od tego punktu porządku obrad w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik poinformował, radni nie złożyli wniosków i nie wpłynęła 

żadna interpelacja. 

Ad.8.. 

a) Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy 

Gąsawa na lata 2021-2026, był omawiany i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy, Po krótkim 

wprowadzeniu w zagadnienie przez Katarzynę Kaźmierczak Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej –radni podjęli uchwałę Nr XXII/154/2020 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Gąsawa na lata 2021-

2026,r.(14głosów „za”). 

b) Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Gąsawa na lata 2021 – 2026 była omawiana i 

pozytywnie zaopiniowana przez komisje Rady Gminy. Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez 

Katarzynę Kaźmierczak Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – radni podjęli jednogłośnie 

uchwałę Nr XXII/155/2020 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Gąsawa nas lata 2021-2026 

c) Gminny Program Wspierania Rodziny w Gminie Gąsawa na lata 2021-2023 był omawiany i pozytywnie 

zaopiniowany przez komisje Rady Gminy. Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez Katarzynę 

Kaźmierczak Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – radni jednogłośnie ( 14 głosów „za” ) 

podjęli uchwałę Nr XXII/156/2020 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Gąsawa na lata 2021-2023. 

d) projekt uchwały zmieniający uchwalę  w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli był szczegółowo 

omówiony i pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady gminy. Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie 

przez Karola Wrzesińskiego Kierownika Referatu Oświaty i Sportu w Urzędzie Gminy w Gąsawie – radni 

jednogłośnie ( 14 głosów „za” ) podjęli uchwałę Nr XXII/157/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli,  

e) uchwała dotycząca wyłażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Gąsawa z Zasobu Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa zabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Gogółkowo była bardzo szczegółowo i wnikliwie przedyskutowana na posiedzeniu komisji Rady Gminy, 

ponadto Sekretarz Gminy Natalia Nowakowska przedstawiła radnym krótkie wprowadzenie do tej uchwały 
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na sesji Rady Gminy. Po krótkim wprowadzeniu w zagadnienie przez Natalię Nowakowską  Sekretarza 

Gminy radni 9 głosami „przeciw „ 2 głosami „wstrzymującymi się” i 3 głosami „za” nie podjęli uchwały o 

wyrażeniu zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Gąsawa położonej w 

obrębie ewidencyjnym Gąsawa. 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gąsawa prawa 

własności nieruchomości gruntowej położonej w obrębie ewidencyjnym Chomiąża Szlachecka był 

omawiany i pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Rady Gminy, krótkie wprowadzenie do 

tego projektu uchwały na sesji Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Natalia Nowakowska. W dyskusji 

nad przedstawionym projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Uchwała nr XXII/158/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Gąsawa prawa własności nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie ewidencyjnym Chomiąża Szlachecka została w głosowaniu jawnym przyjęta przez 

radnych 10 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się”. 

g)  Przewodniczący komisji skarg wniosków i petycji przedstawił stanowisko komisji dot. wniosku jaki 

wpłynął do Rady Gminy o przyjęcie przez Radę Gminy uchwały dotyczącej udzielenia przedsiębiorcom ulgi 

w zakresie podatku od nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branzy związanej ze świadczeniem usług 

i transportu w związku ze skutkami rozprzestrzeniania się korona wirusa COVID – 19. Komisja po 

wnikliwej analizie treści pisma zgodnie z art. 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku ustaliła, iż przedmiotowe 

pismo jest petycją w rozumieniu ustawy.  

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

W głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 2 głosami „ wstrzymującymi się” podjęto uchwalę Nr XXII/ 

159/2020 Rada Gminy w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie udzielenia  przedsiębiorcom ulgi w zakresie 

podatku od nieruchomości dla grupy przedsiębiorców w branży związanej ze świadczeniem usług i 

transportu. 

h) Skarbnik Gminy Teresa Katulska przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy na 2020 rok W budżecie Gminy Gąsawa na 2020 rok dokonano zmiany, które 

polegały na zwiększeniu dochodów o kwotę 1.841.587,66 zł  z tytułu zwiększenie dotacji na zadania zlecone 

i własne gminy oraz środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  Po stronie wydatków 

zwiększono budżet o kwotę 1.171.587,66 zł tj. z tytułu zwiększenia dochodów oraz zmniejszenia deficytu 

budżetowego o kwotę 670.000,00 zł .Dokonano zmniejszenia planowanych przychodów  o kwotę 

670.000,00 zł z tytułu  planowanego kredytu długoterminowego  670.000,00 zł .Po zmianach planowany 

kredyt długoterminowy wynosi 2.580.000,00 zł. Po stronie dochodów zwiększono  budżet o kwotę 

1.841.587,66 zł , w tym: 

1) Zwiększono dotację celową  na zadania własne gminy w wysokości 23.923,00 zł ,z przeznaczeniem na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów , zgodnie z 

zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.61.2020 z dnia 31 sierpnia 2020r. ( 

wpływ do UG 1.09.2020r.). 

2) Zwiększono dotację celową  na zadania zlecone  gminie w wysokości 3.858,00 zł , z przeznaczeniem na 

opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia rodzinne  oraz 

zasiłki dla opiekuna, zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.61.2020 z dnia 31 sierpnia 2020r. ( wpływ do UG 1.09.2020r.). 

3) Zaplanowano dotację celową w wysokości 74.453,60 zł, z przeznaczeniem dla gminy na zwrot części 

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2019 roku , w tym dotacja na wydatki bieżące 

64.119,41 zł oraz dotacja na wydatki majątkowe  10.334,19 zł ,zgodnie z zawiadomieniem Wojewody 

Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.59.2020 z dnia 20 sierpnia 2020r. ( wpływ do UG 21.08.2020r.). 

4) Zaplanowano dotację celową w wysokości 2.505,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

podręczników dla uczniów w ramach Rządowego programu pomocy uczniom niepełnosprawnym ,zgodnie z 

zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.63.2020 z dnia 9 września 2020r. ( 

wpływ do UG 11.09.2020r.). 

5) Zwiększono dotację celową na zadania zlecone gminie o kwotę 6.180,00 zł, z przeznaczeniem na 

realizację zadań w ramach programu "Dobry Start" ,zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.64.2020 z dnia 14 września  2020r. ( wpływ do UG 15.09..2020r.). 

6) Zaplanowano środki finansowe w wysokości 678.740,00 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych , zgodnie ze złożonym wnioskiem o uzyskanie  środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 



4 

 

dla gmin i powiatów , z przeznaczeniem na wydatki majątkowe. Zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego  Nr WFB.I.3111.156.2020/2 z dnia 1 września 2020r. ( wpływ do UG 3.09.2020r.). 

7) Zaplanowano dochody w kwocie 1.120,00 zł  jako rozliczenie z lat ubiegłych zwrotu stypendium 

szkolnego - pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym. 

8) Zwiększono dotację celową o  kwotę 898.223,00 zł ,z przeznaczeniem na realizację ustawy z dnia 11 

lutego 2016 roku o pomocy państwa w wychowaniu dzieci na podstawie sprawozdań miesięcznych za okres 

od stycznia do września 2020r. -16.759,00 zł , zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.65.2020 z dnia 16 września 2020r. ( wpływ do UG 17.09.2020r.) oraz na 

realizację tej ustawy 881.464,00 zł ,zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.68.2020 z dnia 23 września 2020r. ( wpływ do UG 24.09.2020r.). 

9) Zwiększono dotację celowa na zadania zlecone gminie o kwotę 158.455,00 zł , z przeznaczeniem na 

wypłacenie świadczeń rodzinnych , świadczeń alimentacyjnych oraz składek na ubezpieczenie emerytalne i 

rentowe z ubezpieczenia społecznego , zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr 

WFB.I.3120.3.68.2020 z dnia 23 września 2020r. ( wpływ do UG 24.09.2020r.) . 

10) Zmniejszono dotację celową na zadania zlecone o kwotę 5.335,00 zł , w związku z rozliczeniem 

dotacji dokonanym na podstawie ilości spraw z zakresu spraw obywatelskich wykonanych do końca sierpnia 

2020r.,zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.67.2020 z dnia 23 

września 2020r. ( wpływ do UG 24.09.2020r.). 

11) Zmniejszono dotację celową na zadania zlecone o kwotę 534,94 zł na zapewnienie uczniom prawa do 

bezpłatnego dostępu do podręczników , materiałów edukacyjnych lub ćwiczeniowych , zgodnie z 

zawiadomieniem Wojewody Kujawsko - Pomorskiego  Nr WFB.I.3120.3.69.2020 z dnia 28 września 2020r. 

( wpływ do UG 29.09.2020r.). 

Po stronie wydatków zwiększono  budżet o kwotę 1.171.587,66 zł w tych pozycjach na  które otrzymano  

środki finansowe  oraz dokonano zmian w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej, a mianowicie : 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo 

W dziale tym dokonano korekty wydatków z funduszy sołeckich  poprzez zmniejszenie o kwotę 5.500,00 zł, 

w tym: 

1) Fundusz Sołecki Gąsawa zwiększono wydatki o kwotę 2.000,00 zł na „Zagospodarowanie plant w 

Gąsawie” oraz zmniejszono wydatki na „Zorganizowanie imprez kulturalno - integracyjnych o 4.000,00 zł , 

zgodnie z Uchwałą Nr 2/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Gąsawa z dnia 30 lipca 2020r. 

2) Fundusz Sołecki Piastowo zmniejszono wydatki o kwotę 1.500,00 zł przeznaczone na "Organizację 

imprez integracyjno - kulturalnych dla mieszkańców sołectwa Piastowo", zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 

Zebrania wiejskiego sołectwa Piastowo z dnia 22 września 2020r. 

3) Fundusz Sołecki Oćwieka  zmniejszono wydatki o kwotę 2.000,00 zł przeznaczone na "Organizację 

imprez integracyjnych" , a pozostałość na to zadanie  w kwocie 462,21 zł zaplanowano na zakup materiałów 

i wyposażenia, zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Oćwieka z dnia 22 września 

2020r. 

Dział 400 Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 

W dziale tym dokonano przesunięcia wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 

1.680,00 zł , aby zabezpieczyć środki finansowe na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 

zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

W dziale transport i łączność zaplanowano wydatki inwestycyjne w kwocie 11.600,00 zł jako dotacja 

celowa do Powiatu Żnińskiego na współfinansowanie zadania pod nazwą " Budowa chodnika w ciągu drogi 

powiatowej nr 2347C Gąsawa - Obudno - Pakość w miejscowości Obudno". 

Ponadto w dziale tym dokonano korekty wydatków z funduszu sołeckiego  poprzez zwiększenie o kwotę 

8.292,42 zł, w tym: 

1) Zwiększono wydatki o kwotę 3.950,00 zł z przeznaczeniem na zakup kamienia na drogę gminną w 

Piastowe ,zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Piastowo z dnia 22 września 2020r. 
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2) Zaplanowano wydatki w kwocie 1.715,51 zł z przeznaczeniem na nowe zadanie pod nazwą "Naprawa 

wiaty autobusowej w Szelejewie ,zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Szelejewo z 

dnia 8 września 2020r. 

3) Zwiększono wydatki inwestycyjne o kwotę 626,91 zł ,z przeznaczeniem na zadanie pod nazwą 

"Kontynuacja budowy chodnika w kierunku bloków - zakup materiału",zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 

Zebrania wiejskiego sołectwa Szelejewo z dnia 8września 2020r. 

4) Zaplanowano wydatki w kwocie 2.000,00 zł , z przeznaczeniem na nowe zadanie "Zakup i transport 

kruszywa granitowego na drogę w Oćwiece",zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania Wiejskiego Sołectwa 

Oćwieka z dnia 22 września 2020r. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

W dziale tym zwiększono wydatki na usługi remontowe o kwotę 10.000,00 zł , z przeznaczeniem na 

dokonanie remontu komina oraz naprawy dachu na budynku gminnym w Gąsawie przy ul. Biskupińskiej 2  ( 

budynek po Posterunku Policji w Gąsawie). 

Dział 750 Administracja publiczna 

W dziale tym zwiększono wydatki  o kwotę 50.000,00 zł na wypłaty zryczałtowanych diet dla radnych 

Gminy Gąsawa. 

Ponadto zwiększono wydatki na zakup usług pozostałych o kwotę 11.593,60 zł  z przeznaczeniem na 

zwiększone koszty przesyłek pocztowych  oraz dokonano korekty wydatków między paragrafami 

klasyfikacji budżetowej o kwotę 5.000,00 zł tj. zmniejszono zakup usług remontowych , a zwiększono  

zakup usług pozostałych  .  

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  

W dziale tym dokonano korekty wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 9.000,00 

zł ,aby zabezpieczyć środki finansowe na pokrycie kosztów wypłaty ekwiwalentu dla strażaków ochotników 

za udział w akcjach ratowniczo - gaśniczych i szkoleniach. 

Dział 801 Oświata i wychowanie  

W dziale tym zmniejszono wydatki o kwotę 534,94 zł na zapewnienie uczniom prawa do bezpłatnego 

dostępu do podręczników , materiałów edukacyjnych lub ćwiczeniowych . 

Dział 852 Pomoc społeczna 

W dziale tym dokonano korekty wydatków o kwotę 1.933,00 zł tj. zwiększono wynagrodzenie osobowe 

pracowników GOPS ,a zmniejszono świadczenia społeczne ze środków samorządowych w zakresie 

dożywiania . Ponadto zmniejszono odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 279,00 zł na 

podstawie rocznego przelicznika zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

W dziale 854 tym zwiększono  wydatki z dotacji celowej na zdania własne gminy o kwotę 23.923,00 zł, z 

przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. 

Zaplanowano wydatki z dotacji celowej w kwocie 2.505,00 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

podręczników dla uczniów w ramach Rządowego programu pomocy uczniom niepełnosprawnym . 

Ponadto zaplanowano wydatki w wysokości 1.120,00 zł jako zwrot dotacji oraz płatności wykorzystanych 

niezgodnie z przeznaczeniem ,zwrotu stypendium szkolnego - pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym. 

W dziale 855 tym zwiększono wydatki  na ogólną kwotę 1.066.995,00 zł , z tego: 

1) rozdział  85501 Świadczenia wychowawcze  zwiększono wydatki z dotacji celowej o kwotę 898.223,00 zł 

,z przeznaczeniem na realizację ustawy z dnia 11 lutego 2016 roku o pomocy państwa w wychowaniu dzieci 

. 

2) rozdział 85502 Świadczenia rodzinne , świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego zwiększono wydatki własne o kwotę 

158.734,00 zł , z przeznaczeniem na wypłacenie świadczeń społecznych i koszty obsługi tego zadania  oraz 

odpis zakładowego funduszu świadczeń socjalnych , na podstawie rocznego przelicznika zgodnie z 

obowiązującymi przepisami 279,00 zł. 
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 Ponadto dokonano przesunięcia wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 35.000,00 

zł , aby zabezpieczyć środki na wypłaty świadczeń społecznych. 

3) rozdział 85504 Wspieranie rodziny  zwiększono wydatki z dotacji celowej o kwotę 6.180,00 zł, z 

przeznaczeniem na realizację zadań w ramach programu "Dobry Start". 

4) rozdział 85513 Składki na ubezpieczenia zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia 

rodzinne , zaplanowano  wydatki z dotacji celowej na zadania zlecone gminie w kwocie 3.858,00 zł  z 

przeznaczeniem na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające niektóre świadczenia 

rodzinne  oraz zasiłki dla opiekuna. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

W dziale tym dokonano przesunięcia wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej o kwotę 

4.320,00 zł , aby zabezpieczyć środki finansowe na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 

zgodnie z obowiązującymi przepisami . 

Ponadto dokonano korekty wydatków na zakup usług pozostałych poprzez zmniejszenie o kwotę 1.670,91 

zł z funduszu sołeckiego  , w tym: 

1) Zwiększono wydatki o kwotę 2.000,00 zł ,na zadanie pod nazwą " Utworzenie punktów świetlnych od 

ulicy Żnińskiej w kierunku plaży " , zgodnie z Uchwałą Nr 2/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Gąsawa z 

dnia 30 lipca 2020r. 

2) Zmniejszono wydatki o kwotę 626,91 zł jako oszczędności z zadania pod nazwą "Montaż lampy 

solarnej" , zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Szelejewo z dnia 8 września 2020r. 

3) Zmniejszono wydatki o kwotę 2.450,00 zł jako oszczędności z zadania pod nazwą " Zakup i montaż 

lampy - oprawy oświetleniowej w Piastowie" , zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa 

Piastowo z dnia 22 września 2020r. 

4) Zmniejszono wydatki o kwotę 594,00 zł jako oszczędności z zadania pod nazwą " Zakup i montaż 

lampy ulicznej" , zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Oćwieka z dnia 22 września 

2020r. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

W dziale tym dokonano zmniejszenia wydatków z funduszu sołeckiego  o kwotę 1.121,51 zł, w tym: 

1) dokonano korekty wydatków z  funduszu sołeckiego Nowawieś Pałucka o kwotę 1.506,89 zł tj. 

zrezygnowano z zadania pod nazwą "Wyjazd integracyjny" , a środki te przeznaczono na zwiększenie 

wydatków "Zagospodarowanie terenu świetlicy i doposażenie świetlicy" , zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 

Zebrania Wiejskiego Sołectw Nowawieś Pałucka z dnia 15 września 2020r. 

2) zmniejszono wydatki o kwotę 1.715,51 zł z funduszu sołeckiego Szelejewo tj. zrezygnowano z zadania 

pod nazwą "Organizacja wyjazdu integracyjnego" , a środki te przeznaczono na zadanie  "Naprawa wiaty 

autobusowej w Szelejewie", zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Szelejewo z dnia 8 

września 2020r. 

3) Zaplanowano nowe zadanie z funduszu sołeckiego Oćwieka na kwotę 594,00 zł "Zakup wyposażenia 

do świetlicy wiejskiej ", zgodnie z Uchwałą nr 1/2020 Zebrania wiejskiego sołectwa Oćwieka z dnia 22 

września 2020r. 

Po dokonaniu zmian budżet gminy Gąsawa na 2020 rok przedstawia się następująco: 

Dochody budżetowe 31.633.895,32 zł, wydatki budżetowe 35.211.440,59 zł, deficyt budżetowy 

3.577.545,27 zł.  Źródło pokrycia deficytu budżetowego to: 

1)  kredyt długoterminowy 2.580.000,00 zł    

2) pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu 

320.000,00 zł. 

3) przychody wynikające z rozliczenia dotacji z Funduszu Dróg Samorządowych 632.146,00 zł. 

4) Pozostałość wolnych środków za lata ubiegłe 45.399,27 zł.  
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W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały radny Jacek Mielcarzewicz  „w dochodach 

zaproponowano środki 678.740,00 zł  z funduszu inwestycji lokalnych, czyli rozumie że gmina składała taki 

wniosek.” 

Skarbnik Gminy wyjaśniła że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Gmina złożyła taki wniosek a na 

posiedzeniu komisji ustalono, że pieniądze te będą przeznaczone na zadanie inwestycyjne na remont hali 

sportowej i dlatego został zmniejszony kredyt długoterminowy w kwocie 670.000,00 zł  który był 

przeznaczony na zapłacenie części rachunku za remont hali sportowej. 

Uchwała Nr XXII/160/2020 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2020 rok została w 

głosowaniu jawnym przyjęta 14 głosami „za”. 

i) wprowadzenie do tego punktu porządku obrad sesji przedstawiła Skarbnik Gminy p. Teresa Katulska nie 

wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały/ 

Uchwała Nr XXII/161/2020 w sprawie wprowadzenia zmian do WPF Gminy po uprzednim odczytaniu przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  została w głosowaniu jawnym podjęta 14 głosami „za”. 

 

Ad.8. 

Radny Roman Szczęsny zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy Gąsawa w sprawie remontu dachu na 

budynku po byłej szkole w Oćwiece.. Budynek ten w części należy do osoby prywatnej i  części do Gminy 

ponieważ mieści się tam świetlica. Radny wyjaśnił, że osoba prywatna która mieszka w tym budynku 

przystąpiła do wymiany pokrycia dachowego na swojej części w związku z tym zaproponował, żeby gmina 

również przy okazji wymieniła na swojej części pokrycie dachowe jest do około 4m
2
,  ponieważ 

wizerunkowo to bardzo źle wygląda, osoba prywatna wymienia poszycie na blachę a część gminna jest 

pokryta eternitem co społeczeństwo bardzo źle odbiera. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki odpowiedział, że otrzymał informację od mieszkańców Oćwieki, że ten dach 

będzie wymieniany, obecnie oczekuje wniosku o zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 rok, jeżeli 

taki wniosek wpłynie wówczas Wójt zapewnił że sam osobiście będzie zabiegał o to żeby te środki na ten cel 

zabezpieczyć w budżecie gminy. 

Radny Roman Szczęsny zwrócił uwagę na to, że środki te dobrze by było znaleźć w tegorocznym budżecie 

żeby to zrobić za jednym razem to nie są duże pieniądze. Remont ten robi miejscowa firma i można się z nią 

dogadać,  

Wójt Gminy odpowiedział że zorientuje się ile będzie to kosztowało i wówczas będzie to załatwione. 

Radny Artur Mrowczyński pytał kiedy będzie wykonany remont komina na budynku po byłam Posterunku 

Policji w Gąsawie, ponieważ w uchwale budżetowej z dnia dzisiejszego zostały na to środki zabezpieczone. 

Wójt Gminy p. Błażej Łabędzki odpowiedział że wykonawca już to oglądał i w najbliższym czasie będzie to 

robione jak również dach na tym budynku będzie zabezpieczony. Wójt zaznaczył, że są to prace doraźne. 

Radny Roman Szczęsny w Oćwiece na zebraniu przedwyborczym była mowa o plaży w Oćwiece, na dzień 

dzisiejszy materiał jest kupiony, żwir jest zakupiony, włóknina jest zakupiona, a Wójt obiecał że pozostałe 

prace ( koparka i założenie włókniny) będą po stronie Gminy. W imieniu mieszkańców prosił, żeby to było 

wykonane na następne lato.  

Wójt Gminy odpowiedział, że będzie to zrobione. 

Radny Jacek Mielcarzewicz pytał kiedy zostanie oddana do użytku po remoncie hala sportowa w Gąsawie, 

Termin już minął. 

Wójt Gminy odpowiedział, że odbiór hali sportowej był juz ale stwierdzono pewne niedoróbki i wykonawca 

ma to usunąć. Nawiązał również df0o tego, że w hali sportowej należy dokona cv wymiany części 

grzejników ponieważ na czas remontu były one zdemontowane, a po zamontowaniu z powrotem okazało się 

że są przecieki, w związku z tym termin się przedłużył do połowy października. 

Radny Leszek Kranz pytał co z gazociągiem który miał być budowany i na ten temat miały być 

przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami. 

Wójt Gminy odpowiedział, że był w tej sprawie w Bydgoszcz i na dzień. dzisiejszy temat jest zamknięty, a 

decyzje będą zapadać na szczeblu Centralnym, w tej chwili plany finansowe są wstrzymane.  

Radny Józef Goc zwrócił się z prośbą a naprawę schodów w budynku świetlicy wiejskiej w Gogółkowie, 

które co roku są naprawiane  i kafelki wciąż odpadają. Zabronował żeby przy pomocy pracowników Zakładu 

Robót Publicznych położyć tam polbruk  i wówczas nie było by problemu ze schodami.  
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Wójt Gminy korzystając z tego że w sesji uczestniczy Kierown9ik ZRP prosił go o udzielenie odpowiedzi. 

Kierownik Zakładu Robót Publicznych w Gąsawie Leszek Kuchciński odpowiedział, że będzie to zrobione 

w najbliższym czasie, może nie od razu jutro ale będzie to zrobione. 

Radny Leszek Kranz zwrócił się do Kierownika Zakładu Robót Publicznych „ że w najbliższym czasie jakieś 

dwa trzy miesiące temu miały być zrealizowane zadania funduszu sołeckiego w Godawach i do dzisiaj nic 

nie jest rozpoczęte” w związku z tym z tym pytał kiedy pracownicy ZRP zaczną prace w Godawach 

zaznaczył, że materiały już zostały zakupione.  

Kierownik Zakładu Robót Publicznych wyjaśnił, że pierwszy raz słyszy że są zakupione materiały. Kwestia 

wykonania przyłącza wodociągowego jak i kanalizacyjnego i jeśli są materiały zakupione to będzie to 

wykonane to nie jest żaden problem. Ponadto w dniu wczorajszym dowiedział się, że sołtys z Godaw chce 

jeszcze założyć płytki w pomieszczeniu wc, ale płytki to jest rzecz wykończeniowa i nie zaczynamy łazienki 

od płytek tylko od podciągnięcia instalacji wod – kan. Poinformował radnego, że otrzymał pismo w sprawie, 

że od kilku miesięcy były ze mną w tym temacie prowadzone rozmowy przede wszystkim rozmawiał Pan 

sołtys  „ ale ja go jeszcze  na oczy nie widziałem” . Prosiłbym bardzo, ja z każdym sołtysem rozmawiam i się 

dziwię że sołtys wypisuje takie pisma nie dyskutując na ten temat  w ogóle z nikim tylko pisze listy”. 

Wójt Gminy  zaproponował, żeby to był drugi tydzień października Kierownik ZRP odpowiedział, Że w tej 

chwili są prowadzone roboty prace na ul. Marii Konopnickiej, planowane są również prace przy budowie 

łącznika Komratowo – Oćwieka , ale w wolnych mocach przerobowych będzie to zrobione. 

Radny Paweł Brzykcy podziękował wszystkim radnym za wsparcie finansowe dzięki któremu będzie można 

zrealizować zadanie z funduszu sołeckiego, częściowo ze środków powiatu jeżeli chodzi o wykonanie 

chodnika w Obudnie. Podziękował Wójtowi Gminy i Kierownikowi za to że zadziałali i została oczyszczona 

z krzaków droga na odcinku Laski Wielkie – Obudno.. 

Radny Jacek Mielcarzewicz pytał czy coś wiadomo odnośnie chodnika na ul. Leszka Białego. 

Wójt Gminy odpowiedział, że radny był świadkiem rozmowy z Kierownikiem Zarządu Dróg Powiatowych, 

a innych informacji nie posiada. 

wyjaśnił, że temat jest znany bo tez go pilotuje ma również informacje od Kierownika Zarządu Dróg 

Powiatowych że w momencie kiedy powiat zakończy wszystkie prace podsumuje jakie środki zostały i 

wówczas wszystkie drobne naprawy zostaną wykonane m.in. chodnik w Gąsawie. 

Radny Jacek Mielcarzewicz pytał kiedy to zostanie zrobione. 

Radny Rady Powiatu w Żninie p. Jacek Superczyński o terminie trudno powiedzieć ale będzie to wykonane 

w tym roku.  

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik podziękował Panu Wójtowi za interwencję w sprawie drogi 

na ul. Trzemeszeńskiej zostało to od reki wykonane i jest to bardzo zadawalające. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Mariusz Kazik podziękował wszystkim za przybycie i udział w XXII sesji 

Rady Gminy i zamknął obrady. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 
M.Majda 

        Mariusz Kazik 


